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السادة هيئة الاوراق المالية
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الموضوع: قرارات مجلس الادارة

The Board of Directors of   (Rumm Financial Brokerage) decided at
its first  meeting held on 22/ 03/ 2023  the following : 
1- approving the draft of financial statements  and the report of
company’s independent auditor for the year  ended on 31-12- 2022
2- Authorizing Board Chairman or his  Deputy to call for ordinary
General Assembly  Meeting to be held  .
3- Any other matters: In continuation of the decision taken at the
sixth meeting of 2022, which was held on 10/27/2022, and related
to the study of raising the capital by one million shares, the Board
decided to recommend to the Extraordinary General Assembly to
raise the capital by one million shares, through private subscription
to the company’s shareholders  and authorizing Board Chairman or
his  Deputy to call for extraordinary General Assembly .

قرر  مجلس ادارة شركة رم للوساطة المالية في اجتماعه الأول المنعقد
بتاريخ 2023/03/22   ما يلي :-

1)   المصادقة على مسودة البيانات المالية السنوية و تقرير مدقق
الحسابات الخارجي المستقل المنتهية في 2022-12-31

2)     تفويض رئيس مجلس الإدارة أو  نائبه ل تحديد موعد دعوة الهيئة
العامة العادية  للإجتماع  بالتنسيق مع دائرة  مراقبة  الشركات . 

3) اية امور اخرى : ا ستكمالاً  للقرار المتخذ في الاجتماع السادس لعام
2022 و المنعقد بتاريخ 2022/10/27 و المتعلق بدراسة رفع رأس
المال بواقع مليون سهم قرر المجلس التنسيب للهيئة العامة غير

العادي برفع رأس المال مليون سهم و ذلك من خلال الاكتتاب الخاص
لمساهمي الشركة و تفويض رئيس مجلس الإدارة أو  نائبه لتحديد

موعد دعوة الهيئة العامة غير العادية لللاجتماع بالتنسيق مع دائرة
مراقبة الشركات 

22-03-2023 22-03-2023

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors
User Name:       orayb al- najjar

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.
رئيس مجلس الإدارة

orayb al- najjar       :اسم المستخدم
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